
VOETBALVERENIGING “GOUDERAK” 

OPGERICHT 1 SEPTEMBER 1927 

 

Notulen Algemene ledenvergadering 

Donderdag 24 november 21:15  

Kantine V.V. Gouderak 

 

Aanwezig van het bestuur:  

Mark van den Oever (voorzitter), Dion Coomans (secretaris), Jeroen Noorlander (penningmeester), 

Cees van Vliet (selectiezaken), Kees Trouwborst (sponsorzaken, onderhoud, materialen en 

scheidsrechters), Melvin van der Valk (barcommissie), Nick van Ommen (activiteiten), Jesse van 

Gent (algemeen lid).  

Opening 

Mark opent de vergadering om 21.15 uur en heet iedereen van harte welkom. 

Dit is weer een reguliere ALV zoals gebruikelijk in november na de coronaperiode.  

Mark haalt de gesprekken met de gemeente aan over mogelijke uitplaatsing naar het dorp. Daar is 

nog geen uitsluitsel over maar de gesprekken met de gemeente gaan door. 

Ook de noodzaak om op korte termijn te verduurzamen worden aangehaald. Er worden 

verschillende mogelijkheden verkend zoals LED-verlichting, Elektrische boiler en 

windwokkels/molens. Deze maatregelen moeten dan wel verplaatsbaar zijn. 

Tot slot haalt Mark de website aan die is vastgelopen er wordt een nieuwe website gemaakt die 

hopelijk binnenkort live gaat.   

Inkomende en uitgaande stukken 

Er zijn geen ingekomen en of uitgaande stukken 

Notulen vorige ledenvergadering 

Er zijn geen op of aanmerkingen over de notulen van afgelopen. Deze worden nog online 

geplaatst.  

Jaarverslag Secretaris 

Dion licht het jaarverslag toe. Daarin gaat hij in op de noodzaak dat iedereen zijn vrijwilligerstaken 

(bar, keuken en scheidsrechter) doet. Hier wordt voor volgend seizoen ingezet op meer leden en 

ouders die hun taken vervullen. Hiervoor komt in de tweede helft van het seizoen een voorstel.  

Verkiezing Bestuursleden 

- Cees van Vliet is herkiesbaar en wordt herkozen.  

Toegetreden jeugdcommissie  

- Saskia van den Oever 

Bespreking van het financiële jaarverslag 2020-2021 

Toelichting door Jeroen op de financiële verschuivingen en ontwikkelingen 

De contributie wordt met 10% verhoogd. Een precies voorstel volgt maar bij benadering komt dit 

neer op 15,- verhoging voor de senioren en 10,- voor de jeugd. Hiermee blijven we de 



goedkoopste van de regio. De verhoging beoogt niet de gestegen energiekosten te dempen. 

Daarvoor wordt ingezet op verduurzaming.  

Er zijn een aantal vragen over: 

- Waarom worden 2x internetkosten opgevoerd? 1x is internet, mail, tv en telefoon. 1x is 

spotify. 

- Hoogte van inboedel en opstalverzekering. Is hoger i.v.m. asbestdak. Dat maakt 

overstappen ook niet mogelijk.  

- De verschuiving in administratiekosten. Dat heeft te maken met de inzet van de 

accountant die kan fluctueren per jaar.  

Verslag en verkiezing kascommissie. 

Kascontrole is uitgevoerd door Wouter van Krimpen, Wim Oostrom en Gert-Jan. Gert-Jan heeft zijn 

laatste jaar (max. 3 jaar) gehad. Barry Kweekel vervangt hem.  

Rondvraag 

Er zijn nog vragen over de website. Deze wordt begin 2023 gereed gemaakt waar alle teams weer 

volledig en actueel worden vermeld. Ook wordt gekeken naar wie er naast Monique Lingen het 

beheer kan doen.  

Er is in de rondvraag nog nadere toelichting gewenst over verdere verduurzaming, subsidiepotjes 

en een eventuele verhuizing. Ook de contributieverhoging is nog eens toegelicht.  

- Ton Terlouw vroeg hoe het nu zat met de contributieverhoging, maar dit hoeft er niet speciaal in 

I.v.m. verlichting van het veld stelt het derde voor om naar de trainingstijden op de 

woensdagavond te kijken zodat enkel het trainingsveld gebruikt wordt.  

Sluiting 

Mark sluit de vergadering en nodigt iedereen uit voor een drankje. 


